
 
 

          
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 10-05-2021 
 

Της:   ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

                       

 

ΘΕΜΑ:  «Προσλήψεις εκπαιδευτικών για την κάλυψη των διαφαινόμενων εκπαιδευτικών 

κενών» 

 

 

Κυρία Υπουργέ, 

 

Με βάση τα ως τώρα δημοσιεύματα, έχουν δηλώσει παραίτηση 3708 εκπαιδευτικοί 

Πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης. Οι ενδείξεις για τις παραιτήσεις στη Δευτεροβάθμια εκπαίδευση 

δείχνουν ότι θα είναι πολύ περισσότερες (π.χ. Διεύθυνση Μαγνησίας, όπου κατατέθηκαν 

παραιτήσεις 27 εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης και  45 Δευτεροβάθμιας 

Εκπαίδευσης). Άρα, συνολικά, οι παραιτήσεις εκπαιδευτικών, φαίνεται να ξεπερνούν κατά 

πολύ τις 8000.  

 

Σύμφωνα, μάλιστα, με παλαιότερες δηλώσεις σας, οι 5.250 προσλήψεις στην γενική 

εκπαίδευση, που σύμφωνα με τις ανακοινώσεις του Υπουργείου θα γίνουν εντός του θέρους 

του 2021, θα έπρεπε ήδη να είχαν πραγματοποιηθεί, εντός του 2020 και πριν την έναρξη του 

σχολικού έτους 2020-21. Άρα, οι 5.250 προσλήψεις στην γενική εκπαίδευση, εντός του 2021, 

δεν καλύπτουν, ως φαίνεται, ούτε καν τις φετινές αποχωρήσεις. Υπενθυμίζεται, επίσης ότι, 

εντός του σχολικού έτους 2020-21, ως τις 6/4/2021, έγιναν, συνολικά, 52.000 προσλήψεις 

(44.097 από ενεργούς αναπληρωτές, ενώ 8% των προσλήψεων αφορά σε προσλήψεις 

λόγω “Covid-19”). 

  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

 

1. Θα δώσετε στη δημοσιότητα τα ακριβή στοιχεία για τις παραιτήσεις λόγω συνταξιοδότησης 

και τα ως εκ τούτου  δημιουργηθέντα κενά, ανά εκπαιδευτική βαθμίδα και ειδικότητα; 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6448

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/5/2021



 
 

 

 

 

 

2. Προτίθεσθε να προσλάβετε τους 10.500 εκπαιδευτικούς, που προβλέπεται από την 

ΔΙΠΑΑΔ/Φ.ΕΓΚΡ./146/14004/31-5-2019 εγκριτική απόφαση, της Επιτροπής, της 

ΠΥΣ33/2006, στο σύνολό τους, εντός του 2021, όπως προτείνει η εκπαιδευτική κοινότητα, 

ώστε να διευκολύνετε τον προγραμματισμό στην λειτουργία των δημόσιων σχολείων, την 

ερχόμενη σχολική χρονιά; 

   

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  
 
 
 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 




